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Styremøte i Røros Idrettslag   
RIL 10/24 Røros IL Fotball 
 
Dato: 17. oktober 2024  
Kl: 20.00 – 22.00  
Sted: Bergstadens Hotel 
Til stede: Ole Peder, Ståle, Marie, Ann Karin, Monica. Lars, Jones 
 
 
Sakliste 
 
Vedtakssaker:  
Sak 69/24: Godkjenning av møteinnkalling og protokoll fra forrige styremøte 
Sak 70/24: Habilitetsvurderinger i forhold til saksliste 
Sak 71/24: Høring om ny seriestruktur for senior 
Sak 72/24: Skal Røros IL Fotball arrangere Rosenborg Fotballskole i 2025? 
 

 
Orienteringssaker:  
O-sak 73/24: Status økonomi v/Lars 
O-sak 74/24: Status årshjul v/Marie 
O-sak 75/24: Status på arbeidet med sportsplan 
O-sak 76/24: Sportslig utvalg; bør vi komplettere med flere krefter inn? 
O-sak 77/24: Status trener-situasjonen før sesongen 2025 
O-sak 78/24: Fordeling av ansvarsområder og arbeidsoppgaver i styret  
O-sak 79/24: Deling av diverse info og avsjekk/status diverse saker 
 
 
 
VEDTAKSSAKER: 

 
Sak 69/24 Godkjenning av møteinnkalling og protokoll fra forrige styremøte 
 
Bakgrunn: Protokoll fra styremøtet 19. september, med kommentarfrist 29. september 
Ingen merknader innkommet. 
 
Vedlegg til saken: Styreprotokoll fra 19. september 2024 
 
Vedtak: Det fremkom ingen merknader til innkalling og sakliste. Protokoll fra styremøtet 19. 
september 2024 godkjennes. 
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Sak 70/24 Habilitetsvurderinger i forhold til saksliste 
 
Vedtak: Ingen av sakene krevde habilitetsvurderinger 
 
 
 
 
 
Sak 71/24 Høring om ny seriestruktur for senior 
 
Bakgrunn: Se epost fra NFF Trøndelag videresendt 15. september: Høring om 
seriestrukturelle endringer for seniorklassene (kvinner og menn) - Svarfrist: 1.november 
2024 
 
Styret kom med en anbefaling, men sportslig skal komme med endelig tilbakemelding til 
styreleder i god tid før 1. November. Styreleder sender inn innen fristen. 
 
Vedtak:  
Styreleder sender inn endelig svar basert på tilbakemelding fra sportslig utvalg.  
 
 
 
Sak 72/24: Skal Røros IL Fotball arrangere Rosenborg Fotballskole i 2025? 
 
Bakgrunn: Vi har fått forespørsel fra RBK om RILFO ønsker å arrangere RBK Fotballskole i 
2025. Endelig svarfrist er 15. Desember, men de vil gjerne ha svar fra oss så snart som 
mulig. 
 
2 personer har så langt sagt seg villig til å være en del av komiteen som settes ned til 
arrangementet.  
 
 
Vedlegg til saken: Se videresendt epost fra RBK v/Ørjan Maaø.   
 
Vedtak: Vi ønsker å takke ja til forespørselen fra RBK. Men før vi gir et endelig ja til RBK, 
må vi ha på plass en arrangementskomite på 4-5 personer (ikke styremedlemmer i RILFO). 
Uten en arrangementskomite, må vi takke nei. Styreleder jobber videre med å få komite på 
plass og gir deretter RBK svar.   
 
 
 
 
ORIENTERINGSSAKER  
 
O-sak 73/24: Status økonomi v/Lars 
Økonomiansvarlig orienterer om et godt overskudd i Bergstadcupen.  
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O-sak 74/24: Status årshjul v/Marie 
Marie presenterer nytt årshjul (basert på NFF Trøndelags årshjul) for siste kvartal 2024.  
Årshjulet blir innslag på hvert styremøte framover, for å sjekke av at vi har kontroll på 
oppgaver og frister, både på kort og lang sikt.  
 
 
O-sak 75/24: Status på arbeidet med sportsplan 
Sportslig utvalg orienterer: Hvor langt er arbeidet kommet? Hvordan skal innspill-rundene 
foregå? Hvordan samarbeider sportslig utvalg om dette arbeidet? Når vil det bli presentert et 
utkast for styret? Behøver sportslig utvalg støtte fra styret eller andre i arbeidet framover?  
 
Utkast til sportsplan er delvis ferdig. Innspill fra høstens trenerforum tas med inn i arbeidet. 
Det planlegges også å invitere utvalgte personer til enda et innspillsmøte. Utkast skal etter 
planen sendes styret i løpet av november. Endelig sportsplan skal vedtas i styret. 
 
 
O-sak 76/24: Status trener-situasjonen før sesongen 2025 
2024-sesongen er på hell, og med det nærmer oppstart av 2025-sesongen seg for mange 
lag. Vi tar en status på trenersituasjonen, primært for ungdomsfotballen og oppover. 
 
Utfordrende med trenersituasjonen på de eldste lagene. Sportslig jobber med å få på plass 
trener-kabalen fremover.  
 
 
O-sak 77/24: Sportslig utvalg; bør vi komplettere med flere krefter inn? 
Det er kommet innspill om at sportslig utvalg bør styrkes med ytterligere fotballfaglig 
kompetanse, og om at det bør klargjøres tydeligere hvem i sportslig utvalg som har hvilke 
ansvarsområder. Vi diskuterer. 
 
Sportslig utvalg har fått beskjed om å fokusere på å få ferdig sportsplan og få på plass 
trenere. Dette er viktigst og skal prioriteres. Å komplettere sportslig utvalg blir neste punkt, 
når sportsplan er klar og trenerkabal lagt. 
 
 
O-sak 78/24: Fordeling av ansvarsområder og arbeidsoppgaver i styret 
Astrid har gitt skriftlig beskjed om at hun må trekke seg fra styret. Vi diskuterer hvordan 
styret jobber framover for å løse oppgavene som Astrid har hatt spesielt ansvar for. 
 
 
O-sak 79/24: Deling av diverse info og avsjekk/status diverse saker: 
• Svar på høring om overårig-testreglementet; kort status fra sportslig utvalg (utgikk pga. 

tid) 
• Oppstart for førsteklassingene, kort status fra sportslig utvalg (utgikk pga. tid) 
• Dommeransvarlig; har vi noen navn på blokka? (utgikk pga. tid) 
• Valgkomiteen; status fra styreleder (utgikk pga. tid) 
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• Status gjerde rundt kunstgrasbanen, ved Jones (utgikk pga. tid) 
• Eventuelt (utgikk pga. tid) 
 
 


